
P R O T O K Ó Ł 
 

z XII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 25 stycznia 2016 r. w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 

 
Sesję rozpoczęto o godz. 1010, a zakończono o godz. 1240. 

 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % (zgodnie 
z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Dąbrowski Marian 
2. Pawłowska Danuta 
3. Ołdakowski Jan 
4. Jabłoński Ryszard Andrzej  
5. Sosnowska Renata 
6. Czarkowski Sławomir 
7. Wojtkowski Mirosław 
8. Czartoszewski Piotr 
9. Dąbrowska Wiesława 

10. Pabich Marek 
11. Paprocki Piotr 
12. Niemyjski Sławomir 
13. Stypułkowski Henryk 
14. Szymoniak Andrzej 
15. Żebrowska Wioleta 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrz Szepietowa - Pan Robert Lucjan Wyszyński 
2. Zastępca Burmistrza - Pan Michał Gąsowski 
3. Skarbnik Gminy - Pani Anna Wiśniewska 
4. Przedstawiciel Komendy Powiatowej Policji w Wysokiem Mazowieckiem 

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 

 
Porządek obrad sesji: 

 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Informacja o pracy komisji w okresie między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2016-2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2021. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2016 r. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
12. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Szepietowo. 
13. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Szepietowo-

Wawrzyńce. 
14. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Średnica-

Maćkowięta. 
15. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Średnica-

Jakubowięta. 



16. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Kamień-
Rupie.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach 
ratowniczych lub szkoleniach.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Szepietowie  
na 2016 r. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej 
w Szepietowie  na 2016 r. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 
21. Wolne wnioski i zapytania 
22. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 

 
Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir Czarkowski. 
Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji oraz stwierdził, że na stan 15 radnych 
na sesji obecnych jest 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada może obradować 
i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2.  Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

  

 Przeprowadzono glosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3.  Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady Pan 
Sławomir Niemyjski. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informację o protokole z poprzedniej sesji przyjęto 
jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5. Z informacją o pracy między sesjami zapoznał Burmistrz. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z informacją o pracy komisji w okresie między sesjami zapoznała 

Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska. 
Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie.  

(informacja dołączona do protokołu) 
 



Ad.7. Z projektem  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2019 wraz z prognozą 
kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2016-2021 zapoznała Skarbnik Gminy Pani  
Anna Wiśniewska. 
W tym punkcie radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2016-2019 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2016-2021 r.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto. 
(uchwała Nr XII/82/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8.  Z  projektem budżetu gminy na 2016 r. zapoznała Skarbnik Gminy. 
W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Paprocki Piotr, który stwierdził: „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, myślę, 
że już minął prawda rok odkąd pracujemy, czas nauki i doświadczeń już minął. Myślę, że 
już Pan Burmistrz teren gminy poznał w 100%, a nawet więcej. Dlatego w tej chwili 
chciałbym zapytać Pana Burmistrza jakie Pan Burmistrz widzi przedsięwzięcia i plany na 
najbliższe trzy lata. Dotyczy to zwłaszcza miejscowości Szepietowo Wawrzyńce i Gierałty 
Nowe, z których jestem prawda radnym. Chciałbym, proszę Państwa żeby wreszcie ktoś 
w tym urzędzie zajął się tym co jest dla mieszkańców najważniejsze. Panie Burmistrzu 
dlaczego na terenie gminy mamy kilkanaście przystanków całkowicie zdewastowanych i 
zniszczonych. Ja pytam Państwa, minął rok, kto się tym zajął - Dąbrowa Moczydły, 
Zalesie Nowe, kto proszę Państwa się w końcu tym zajmie. Czy nasz budżet to proszę 
Państwa to obejmuje. To są konkretne pytania, ja daje tylko przykład. Oczekuję proszę 
Państwa, że część opisowa tego budżetu zostanie poprawiona, czy uszczegółowiona, bo 
ja jako radny, który ma kilkuletnie doświadczenie, który masę inwestycji wykonał, bo 
pracował w tego typu, opracowań sto czytał i nie jestem wstanie wywnioskować tak 
naprawdę co Burmistrz, co gmina myśli w 2016 r. robić. Proszę Państwa. Przechodząc do 
konkretów, nie chce dużo mówić, ale w dziale: 
1) 010 – środki na meliorację – proszę Państwa - co będzie meliorowane, jakie 

inwestycje, co tam będzie się działo, chciałbym, żeby to ktoś przedstawił i wytłumaczył 
z Państwa, 

2) środki na opiekę nad zwierzętami bezdomnymi – w 2015 roku wydaliśmy kwotę 40.000 
zł, w tym roku zaplanowane jest 63.000, z czego wyszło prawda to zwiększenie? 

3) w dziale 600 proszę Państwa jest przewidziana kwota na opracowanie dokumentacji 
63.000 zł – chciałbym żeby ktoś wyjaśnił jakie konkretnie dokumentacje będą w 2016 r.  
opracowane,  

4) jest przewidziana kwota 350.000 na bieżące remonty dróg gminnych, chciałbym aby 
ktoś przedstawił jakie odcinki będą konkretnie remontowane? 

5) w dziale 750 proszę Państwa jest kwota 68.500 zł na promocję gminy- chciałbym się 
spytać na co są przeznaczone te środki, w tamtym roku też była ta sama kwota, tak 
ona się ciągnie latami. Prosiłbym żeby ktoś to wytłumaczył. Dobrze - żeby dalej nie 
przedłużać, czas ucieka. 

6) Wnoszę proszę Państwa wniosek formalny o ujęcie w dziale 921 zadanie na 2016 r. - 
Rewitalizacja terenów w miejscowości Szepietowo Wawrzyńce z przeznaczeniem na 
cele rekreacyjne, wartość zadania 100.000 zł, źródło pokrycia środków z Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020, wkład własny zostanie pokryty z 
funduszu soleckiego wsi Szepietowo Wawrzyńce. Wnoszą w tym punkcie aby zadanie 
rewitalizacja pomnika POW w Dąbrówce Kościelnej złożyć już teraz, bo 
dofinansowania w ramach RPO WP na lata 2014-2020 taki konkurs jest już ogłoszony, 
a środki zabezpieczone w LGD na te przedsięwzięcie przeznaczyć na inne cele.   



7) chciałbym również spytać Pana Burmistrza, bo właśnie skończył się konkurs, Działania 
3.1 – Kształcenie i Edukacja, Poddziałanie - Zapewnienie do równego dostępu do 
wysokiej jakości edukacji przedszkolnej, czy gmina składała wniosek?  
 

Proszę Państwa - ogólnie powiem tylko tyle. Gminie Szepietowo daleko jeszcze jest do 
stanu idealnego i ja oczekuję proszę Państwa żeby w końcu, skoro jest ta nowa władza, 
było tyle obietnic, że w końcu ktoś się weźmie, prawda do roboty i zacznie to robić, co 
trzeba robić ludziom na terenie. Myślę, że Pan Burmistrz ma wystarczająco ludzi: 
zastępcę, asystentów, cały aparat, wystarczający jest budżet, bo 18 milionów, trzeba to 
dokładnie rozpisać i w końcu wziąć się do roboty. Dziękuję.” 

 

- Burmistrz poinformował, że, „nie wiem, czy ja wszystko zanotowałem to co Pan radny 
mówił, ale nie rozumiem pewnej rzeczy. Rozmawialiśmy na ten temat na wspólnym  
posiedzeniu komisji i wydawało mi się, że wszystkie rzeczy, wątpliwości były wyjaśniane. 
Jeśli chodzi o plany finansowe to Pan radny doskonale wie, że nie wszystko zależy do 
nas. Zdecydowana większość przedsięwzięć inwestycyjnych które zamierzamy robić 
związana jest z możliwości otrzymania dofinansowania ze środków unijnych.  
W tej chwili sytuacja jest taka, że nabory wniosków - na wszystkie działania, które miały 
obowiązywać od 2014 roku przesuwają się na 2016 r. Prawdopodobnie w 2016 r. też 
będą nieliczne. Większość pewnie będzie w roku 2017. W związku z tym trudno jest 
zaplanować dokładnie wydatki inwestycyjne, bo po prostu nie wiemy jakie będą zasady i 
jakie będą możliwości uzyskania dofinasowań. Stąd też nawet w planie budżetu 
ustaliliśmy, że inwestycji co do których nie mamy pewności, czy będzie możliwość 
dofinansowania nie bierzemy. Stąd też inwestycji jest tyle, ile jest. Natomiast naprawdę 
nikt nie siedzi i nie zgodzę się z opinią Pana radnego, że się nic nie robi, bo staramy się 
robić wszystko co jest możliwe. Natomiast niektórych rzeczy przeskoczyć nie możemy. 
Nie zmusimy Urzędu Marszałkowskiego do ogłoszenia naboru, nie wymusimy terminów i 
po prostu jest tak jak jest. Z pytań które sobie zanotowałem to tak: jeśli chodzi o bieżącą 
konserwację dróg – robimy to w ten sposób, że sołtysi zgłaszają zapotrzebowanie do 
gminy i tam gdzie jest potrzeba nawiezienia żwiru, ziemi, lub wyrównania terenu to jest na 
bieżąco realizowane. Dzisiaj nawet przed sesją miałem zgłoszenie, że w jednej 
miejscowości jest potrzebne nawiezienie kruszywa, więc staramy się na bieżąco 
reagować, nie na siłę, tylko tam gdzie rzeczywiście jest taka potrzeba. Są to środki 
zarezerwowane w budżecie na tego typu działania. Oprócz tego, tak jak Pan radny chyba 
doskonale wie wytypowana została do realizacji droga z funduszu z Urzędu 
Wojewódzkiego, jako droga dojazdowa do pól i jest w tej chwili wytypowany jeden odcinek 
drogi z miejscowości Włosty w stronę Średnicy. Tam też jest troszeczkę problemu, bo jest 
ona za wąska, ale tu Pani sołtys i Pan Radny konsultowali z mieszkańcami i mieszkańcy 
użyczą grunt żeby ją poszerzyć, czyli ten odcinek jest też jako bieżący remont. dróg 
dojazdowych. Jeśli chodzi o psy - kwota ponad 60.000 była planowana co rocznie na 
opiekę nad zwierzętami bezdomnymi. Wiecie Państwo - to mówiliśmy już wielokrotnie na 
ten temat, że jest to wydatek, którego my nie chcemy, ale musimy ponosić. Natomiast to, 
że w ubiegłym roku wydaliśmy mniej to tylko dlatego, że udało nam się nawiązać 
współpracę z takim stowarzyszeniem opieki nad zwierzętami i dzięki uprzejmości tych 
Pań ze stowarzyszenie ponad 30 psów zostało oddanych do adopcji. Gdyby te psy nie 
były oddane do adopcji, to byśmy się w ubiegłym roku w tych 60.000 zł nie wyrobili, tych 
pieniędzy by nam zabrakło. Także te 20.000 to jest poziom, który był planowany również 
na ubiegły rok, a wydatki mniejsze, no bo po prosty tak się udało. Natomiast nie możemy 
zaplanować mniej, bo to stowarzyszenie też już swoje możliwości przekazywania psów do 
adopcji powoli wyczerpuje, bo mimo, że te psy rozwożone są po całej Polsce to ich ciągle 
przybywa. Sytuacja stała się taka, że jak się rozniosło, że na terenie Szepietowa psy ktoś 
bierze do adopcji tu u nas tych psów zaczęło pojawiać się więcej ... .  Jeśli chodzi o 
przystanki – przystanek w Zalesiu co Pan radny wymieniał - tam był robiony remont drogi, 
jest zrobiona nowa zatoka autobusowa i nie wiem co tam w tej chwili jest z tym 
przystankiem, może Pan sołtys coś więcej powie.” 

- Sołtys wsi Nowe Zalesie stwierdzi, że tam teraz nie ma w ogóle żadnego przystanku. 



- Burmistrz stwierdził, że „jeśli chodzi o środki na promocje gminy to z tych środków są 
organizowane różne przedsięwzięcia na terenie gminy, między innymi są finansowane 
dożynki, imprezy które na ternie gminy się odbywają. To są po prostu pieniądze z których 
korzystamy na te cele, które są określone w budżecie, czyli na promocję. Natomiast jeśli 
chodzi - bo Pan wspomniał - to ja żadnego asystenta nie mam. Myślę, że chyba na 
wszystkie pytania odpowiedziałam. Tam, jeszcze chyba był wniosek o wpisanie do 
budżetu tych 100.000. Będzie to w dalszej część uchwał, ta inwestycja związana jest z 
rewitalizacją tego stawu. Też Pan radny doskonale wie jaka była sytuacja. Planowana 
była do zrealizowania w ramach Lokalnej Grupy Działania, pierwsza opinia jaka padła z 
LGD była taka, że stawy z tych środków nie mogą być modernizowane. Później kiedy się 
okazało, że taka możliwość teoretycznie istnieje - zadanie to zostało wpisane do planu 
działania LGD. Natomiast będziemy jeszcze o tym mówili przy planie rozwoju 
miejscowości. Wpisana jest kwota 50.000 zł, ponieważ my tak szacowaliśmy te koszty. 
Wszyscy Państwo doskonale wiecie, że kwoty które są w budżecie nie są to kwoty, które 
są ostateczne. Ostateczna jest kwota wtedy, gdy jest zrobiona dokumentacja i kosztorys i 
praktycznie wiemy ile to będzie kosztowało. Zadanie jako zadanie jest wpisane, wieś 
przeznacza jeden, a może nawet dwa fundusze sołeckie, tak Pani sołtys deklaruje, czyli 
automatycznie wartość tego przedsięwzięcia wzrośnie o te środki z funduszy. Natomiast 
na pewno nie będzie tak, że jeśli kosztorys wyjdzie 55.000 to my odstąpimy od realizacji 
zadania. Generalnie, jeśli chodzi o środki z LGD, bo wbrew opinii Pana radnego staramy 
się być na bieżąco z tym co się dzieje z funduszami, to LGD jeszcze w tej chwili pracuje 
nad dokumentacją. Dzisiaj jest posiedzenie LGD, kolejny raz jest zmieniana strategia 
rozwoju. Prawdopodobnie może być złożona do Urzędu Wojewódzkiego w maju, później 
będzie zatwierdzana, później cale procedury i tak realnie rzecz biorąc środki z LGD 
fizycznie nie wiem czy w tym roku będą osiągalne. Przy optymistycznym wariancie 
ogłoszony zostanie nabór w okolicach września, października, ale wiadomo, że prac 
ziemnych, budowlanych na listopad, grudzień raczej ciężko będzie zaplanować. Tak więc 
wracam do tego co powiedziałem na początku. Staraliśmy się ująć zadania, które są 
realne do zrobienia, na które jest realna szansa pozyskania środków, bo chyba nie chodzi 
oto żeby sztucznie ten budżet nadmuchiwać i później jego nie zrealizować. Takie 
mieliśmy podejście, nie wiem, czy złe, czy dobre, ale wydawało się, że logiczne, bo nie 
mamy pewności co do terminów pozyskania środków z zewnątrz na realizację tych 
inwestycji.” 

- Radny Paprocki Piotr stwierdził, że „chciałbym odnieść się do słów Pana Burmistrza 
odnośnie wniosku formalnego, który zgłaszałem, żeby do budżetu 2016 roku ująć zadanie 
- rewitalizację tego stawu, nie do planu rozwoju miejscowości, bo on tam już jest ujęty. 
Natomiast Panie Burmistrzu ja poruszyłem w swojej wypowiedzi całkiem inny temat, Pan 
mi mówi o zwierzętach, o ... 

- Burmistrz – bo Pan pytał oto. 

- Radny Paprocki Piotr – natomiast ja pytam Pana o konkretne działania na najbliższe lata. 
To co Pan obiecał w kampanii, co Pan mówił, niech Pan przedstawi, co Pan myśli w 
Szepietowie wykonać, za rok, za dwa. Co Pan widzi wykonać, żeby tutaj coś powstało, 
żeby się lepiej ludziom żyło. I daje Panu prosty przykład z tymi przystankami. Rok czasu 
jeżdżę przez Dąbrowa Moczydły – przystanek całkowicie zniszczony, przy głównej szosie. 
Wszyscy jeżdżą, cały urząd jeździ, wszyscy się na to patrzą i wszyscy milczą, i ja czekam, 
że w końcu ktoś się weźmie za konkretną robotę. Właśnie takie rzeczy, nic więcej Panie 
Burmistrzu. Dziękuję”.   

 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 
na 2016 r.  

Przewodniczący poinformował, że zanim przeprowadzi głosowanie nad projektem 
uchwały proponuje przegłosować zgłoszony wniosek przez radnego Paprockiego Piotra.  
 

- Radny Ryszard Jabłoński zaproponował aby Pan radny wycofał ten wniosek, że to 
zadanie które zgłosił w czasie najbliższym będzie wprowadzone, z chwilą pojawienia się 
środków, to pod rozwagę Pana Paprockiego. Jeśli wycofa, to bezprzedmiotowym będzie 
głosowanie zgłoszonego wniosku Pana radnego. 



- Radny Paprocki Piotr stwierdził, że „jeśli tak będzie to wycofuje wniosek”. 

- Przewodniczący stwierdził, że wniosek formalny został wycofany. 
 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2016 r. została podjęta. 

(uchwała Nr XII/83/16 dołączona do protokołu) 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w związku z tym, że musi pilnie opuścić salę 
obrad dalsze przewodnictwo sesji przekazuje Wiceprzewodniczącemu Rady Panu 
Sławomirowi Niemyjskiemu. 

 

Dalszą część obrad poprowadził Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Sławomir 
Niemyjski. 
 
Ad.9. Z tematem dotyczącym zbycia nieruchomości zapoznał Burmistrz, który 
poinformował, że podjęcie uchwały uzasadnia się potrzebą uregulowania stanu prawnego 
gruntów zgodnie z ich rzeczywistym stanem użytkowania. Działka wymieniona w uchwale 
została pozbawiona kategorii drogi gminnej, natomiast w rzeczywistości jest w użytkowaniu 
właściciela nieruchomości przyległej nr 4/4. Druga uchwała będzie w sprawie nabycia 
nieruchomości. Zamieniamy się działkami. 
Radni w tym temacie nie zabrali głosu. 
  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XII/84/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.10.  Z tematem dotyczącym nabycia nieruchomości zapoznał Burmistrz, który 
poinformował, że działka ta jest drogą publiczną, położony jest tam asfalt a formalnie jest 
własnością osoby fizycznej, czyli tamtą działkę zbywamy a tą nabywamy na rzecz gminy. 
Radni w tym temacie nie zabrali głosu. 
  

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
 

  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XII/85/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.11. Z tematem dotyczącym dokonanie darowizny nieruchomości zapoznał Burmistrz, 
który poinformował, że „chodzi tu o nieruchomość o powierzchni 0,03 ha, położoną przed 
szkołą w Dąbrowce Kościelnej. Ci z Państwa, którzy tą drogą jeżdżą to wiedzą doskonale jak 
niebezpieczne jest te miejsce przy szkole. Jest to droga wojewódzka i dzieci które 
dojeżdżają do szkoły w Dąbrowce Kościelnej wysiadają praktycznie na tej drodze. Po jednej i 
poi drugiej stronie nie ma zatoki postojowej, gdzie autokar by mógł zjechać. W związku z tym 
podjęliśmy działania aby poprawić bezpieczeństwo i dogadaliśmy się z Wojewódzkim 
Zarządem Dróg w Białymstoku, żeby w ramach tego pasa drogi wojewódzkiej wykonać 



zatoczkę, taki zajazd pod szkołą, aby autokary nie musiały się zatrzymywać na jezdni, tylko 
żeby mogły zjeżdżać na bok na plac szkoły. Po dokonaniu pomiarów przez Zarząd Dróg 
Wojewódzkich okazało się, że jest trochę za mało miejsca na placu, który jest w dyspozycji 
dróg, aby ta zatoczka się zmieściła. W związku z tym oni wystąpili do nas abyśmy im o te 3 
ary przed szkoła się posunęli, to chodzi dokładnie o trzy metry bieżące, bo działka ma około 
100 metrów szerokości i żeby przekazać im ten kawałek działki, a oni w ramach funduszu 
remontowego wykonają tam zajazd - zatoczkę dla autobusów. Dlatego też jest propozycja 
przekazania tych trzech arów. 
Radni w tym temacie nie zabrali głosu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
  Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr XII/86/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.12. Z Planem Rozwoju Miejscowości Szepietowo zapoznał Burmistrz. Burmistrz 
poinformował, że wytyczne dotyczące możliwości pozyskiwania środków finansowych z Unii  
Europejskiej, które idą w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i wszystkich 
funduszy które będą możliwe do pozyskania, w tej chwili według projektów zapisów 
rozporządzeń jest warunek, że inwestycje na które będziemy się ubiegali o dofinansowanie 
muszą się znajdować w dokumentach strategicznych zatwierdzonych przez gminę, w których 
ta inwestycja konkretna będzie wymieniona. W związku z tym jednym za takich dokumentów 
może być plan rozwoju miejscowości. Te plany rozwoju miejscowości które będą 
przedstawione na dzisiejszej sesji są głównie związane z budową dróg w ramach PROW-u. 
Ponieważ droga na która będziemy się starali o dofinansowanie musi być ujęta w planie 
rozwoju miejscowości. Tam oprócz tego są jeszcze dodatkowe warunki, min. to że przy tej 
drodze muszą się znajdować budynku użyteczności publicznej i musimy się do nich 
dostosować. To są dosyć obszerne dokumenty na przykładzie jednego poinformuję jakie 
elementy taki plan zawiera. 
Więc w planie tym musi się znajdować: 

1) Charakterystyka miejscowości, tj, położenie miejscowości, przynależność 
administracyjna, powierzchnia, liczba ludności, historia miejscowości ze szczególnym 
uwzględnieniem wydarzeń mających wpływ na powstanie układu przestrzennego, określenie 
struktury przestrzennej miejscowości. 

2) Inwentaryzacja zasobów służących odnowie miejscowości,  tj. zasoby przyrodnicze, 
dziedzictwo kulturowe, obiekty i tereny, infrastruktura społeczna, infrastruktura techniczna, 
gospodarka i rolnictwo, kapitał społeczny i ludzki. 

3) Ocena mocnych i słabych stron miejscowości, w tym zestawienie mocnych i słabych 
stron miejscowości, wskazanie szans i zagrożeń rozwoju – analiza SWOT, określenie 
kierunków rozwoju miejscowości. 

4) Opis planowanych zadań inwestycyjnych i przedsięwzięć aktywizujących społeczność 
lokalną, z podaniem szacunkowych kosztów ich realizacji. 

5) Opis i charakterystyka obszarów o szczególnym znaczeniu dla zaspokojenia potrzeb 
mieszkańców, sprzyjających nawiązywaniu kontaktów społecznych, ze względu na ich 
położenie oraz cechy funkcjonalno – przestrzenne. 

6) Wdrożenie i monitorowanie planu. 
 

Dla nas najważniejszy jest załącznik dotyczący inwestycji w tych miejscowościach. 
Pierwsza uchwała dotyczy planu rozwoju Szepietowa, należy zaznaczyć, że jest to plan, 
który w każdej chwili może być uzupełniany, zmieniany i jeśli pojawią się nowe pomysły, 
potrzeby to może on być zaktualizowany.  

Inwestycje na terenie Szepietowa, na które będziemy się starali dostać dofinansowanie z 
LGD i z PROW, Ministerstwa Sportu i Turystyki i tutaj zapisano: 



1. Zakup wyposażenia dla Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie, tutaj chodzi o 
doposażenie sali kinowej, tj. kortynę i projektor 

2. Przebudowa i rozbudowa budynku zaplecza socjalno - szatniowego w celu 
zwiększenia funkcjonalności  obiektu na potrzeby rekreacji. 

3. Urządzenie terenu rekreacyjnego przy ul. Piwnej w  Szepietowie, tam dostaliśmy 
środki z funduszu ochrony środowiska, ale jeszcze trzeba to wyposażenie uzupełnić.  

4. Rewitalizacja terenu w miejscowości Szepietowo (przy stawach na „gliniankach”) z 
przeznaczeniem na cele rekreacyjne, przy wejściu na glinianki jest tam taki teren na 
którym znajduje się gruz. Chodzi o to, żeby to uprzątnąć i udostępnić. Te stawy są 
dosyć ładne, a wejście na ten teren jest zaniedbane. 

5. Remont bieżni lekkoatletycznej przy Szkole Podstawowej i Publicznym Gimnazjum w 
Szepietowie – zajmowaliśmy się już trochę tym w ubiegłym roku, ponieważ tam 
bieżnia po wykonaniu pomp ciepła została zniszczona i to odkładamy na późniejszy 
okres, bo już zauważamy, że grunt siada. Dokumentacje mamy, ale z realizacją 
musimy zaczekać.  

6. Zagospodarowanie terenu przy Gminnym Ośrodku Kultury w Szepietowie – to jest ten 
plac obok. Z funduszy sołeckich zostały zakupione urządzenia na siłownię 
zewnętrzną. Na przyszły rok z funduszu sołeckiego też są przeznaczone środki na 
zagospodarowanie tego placu i również chcielibyśmy żeby tutaj częściowo ten plac 
utwardzić, żeby to był plac, gdzie mogłyby się odbywać jakieś tam wydarzenia 
kulturalne. 

7. Remont i doposażenie pomieszczeń Szkoły Podstawowej im. Kard. Stefana 
Wyszyńskiego w Szepietowie pod kątem zapewnienia lepszych warunków 
wychowania przedszkolnego. Chociaż jak z tym wychowaniem przedszkolnym jest to 
Państwo wiecie, że to jeszcze nic do końca nie wiadomo. Prawdopodobnie 
sześciolatki nie będą musiały chodzić do szkoły, czyli będą jeszcze przedszkolakami, 
ale to wszystko jest związane z decyzjami niezależnymi od nas.  

8. Przebudowa i rozbudowa ulicy Przemysłowej i Nowy Świat wraz z wykonaniem 
kanalizacji deszczowej i sanitarnej. Jest to ta część przemysłowa Szepietowa tam 
odwodnienie jest konieczne   

9. Przebudowa ulicy Bolesława Prusa w Szepietowie – to też temat o którym mówiliśmy 
na sesji i jest to fragment ulicy, który nie został zrobiony przy okazji remontu całej 
ulicy. Tam zostało kilka domów, nie będzie to wielka inwestycja, ale trzeba to 
wszystko uporządkować i ją dokończyć. 

10. Remont nawierzchni ulicy Kolejowej w Szepietowie w kierunku wsi Średnica 
Pawłowięta - tam gdzie jest ten nowy chodnik był tam asfalt planowany, wpisane jest 
to na odległą perspektywę, ale widzimy, że taka potrzeba jest, zarówno ulicy ale 
również i chodników przy tej ulicy. Po prawej stronie tam są rowy, przy których 
bardzo blisko są płoty i te płoty się obsuwają, czyli tam musi to być jakoś utwardzone, 
umocnione. 

 

Jest to plan rozwoju miejscowości napisany do roku 2020 i w miarę potrzeb i możliwości 
finansowych będziemy ten plan realizować.  
W tym temacie zabrali głos: 

- Radny Paprocki Piotr stwierdzi, że „w nawiązaniu do moich wcześniejszych wypowiedzi, 
tutaj w punkcie 7 jest „Remont i doposażenie pomieszczeń Szkoły Podstawowej im. Kard. 
Stefana Wyszyńskiego w Szepietowie pod kątem zapewnienia lepszych warunków 
wychowania przedszkolnego” – ja przed chwilą mówiłem przy uchwale budżetowej, że taki 
konkurs już się w Urzędzie Marszałkowskim odbył. Ja prosiłbym żeby aparat urzędu 
zwracał uwagę, że te same pieniądze już było można dawno wziąć, tak że my chcemy i 
planujemy to bardzo dobrze, ale trzeba jeszcze zwrócić uwagę, że te pieniądze już się 
tam rozdają - taka moja uwaga.” 

- Burmistrz stwierdził, „a czy Pan radny posiada taką wiedzę, które dzieci będą chodziły do 
przedszkoli i w jakim wieku, w jakim zakresie, nikt chyba w 100% jeszcze nie wie. I chyba 
nie ma sensu składać wniosku, jeśli my nie wiemy dla których dzieci mamy te przedszkole 
dostosowywać. Ja wiem, że był nabór, natomiast realia są takie, że nie wszystko zależy 
od nas, bo chociażby dzieci 3 letnie wiadomo już że ich obowiązek chodzenia do szkoły 



został odłożony o prawie dwa lata. Była mowa o 2017 roku, teraz mowa o 2019.  
Sześciolatki nie idą do szkoły, a idą do przedszkola, także składanie wniosku też musi 
mieć jakieś podstawy, bo my musimy wiedzieć komu my to mamy przygotować.”  

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Szepietowo. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr XII/87/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.13. Z Planem Rozwoju Miejscowości Szepietowo-Wawrzyńce zapoznał Burmistrz. 

Burmistrz, który zapoznał z zadaniami inwestycyjnymi, na które będzie gmina ubiegać 

się o dofinansowanie.  
„W planowanych inwestycjach na tą chwilę jest:: 

1. Remont i przebudowa drogi gminnej w miejscowości Szepietowo – Wawrzyńce 
2. Rewitalizacja terenu w miejscowości Szepietowo Wawrzyńce z przeznaczeniem na 

cele rekreacyjne – chodzi tutaj o ten staw. 
 

Chciałem nadmienić, że zebranie wiejskie wnioskowało o podwyższenie kwoty na 
rewitalizacje tego stawu, czyli rada sołecka wnioskowała o to samo co Pan radny wcześniej, 
ale uzasadnienie moje jest takie, że to są orientacyjne koszty, to nie są koszty stałe, bo na 
dzień dzisiejszy na ten staw nie mamy nawet dokumentacji i tak naprawdę nikt konkretnie nie 
jest wstanie powiedzieć jakie będą koszty. I to co mówione było wcześniej, jeśli będą wyższe 
no to będą wyższe.” 
Radni w tym temacie nie zabrali głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Szepietowo-Wawrzyńce. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr XII/88/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.14. Z Planem Rozwoju Miejscowości Średnica-Maćkowięta zapoznał Burmistrz, który 
poinformował, że „w Średnicy-Maćkowiętach plan rozwoju miejscowości jest związany z 
planowaną modernizacją drogi w kierunku Brzósk. Tak jak Państwo wiecie będziemy 
próbowali to robić we własnym zakresie, ponieważ nie było szans żeby ta droga była robiona 
przez powiat. Będziemy próbowali dostać dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich. Jest tutaj planowany zakup wyposażenia na plac zabaw oraz przebudowa drogi 
powiatowej od przejazdu kolejowego w kierunku Brzóski-Brzezińskie.” 
Radni w tym temacie nie zabrali głosu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Średnica-Maćkowięta. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr XII/89/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.15. Z Planem Rozwoju Miejscowości Średnica-Jakubowięta zapoznał Burmistrz, który 
poinformował że „w Średnicy-Jakubowięta jako kluczowe zadanie jest ujęta przebudowa 
drogi w kierunku Brzóski-Brzezińskie. 



Radni w tym temacie nie zabrali głosu. 
Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 

sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Średnica-Jakubowięta. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr XII/90/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.16. Z Planem Rozwoju Miejscowości Kamień-Rupie zapoznał Burmistrz. Burmistrz 
poinformował, że „plan miejscowości Kamień-Rupie obejmuje trochę więcej inwestycji, które 
wymagają zrobienia, gdyż w ocenie mieszkańców kiedyś tam było mniej tych inwestycji, więc 
tych potrzeb jest więcej. Dlatego też do tego roku 2020 mieszkańcy wsi i gmina planują:  

1) przebudowa drogi gminnej Kamień-Rupie (droga gminna nr 107681B) Dąbrowa-
Dzięciel o długości około 900 metrów – jest to działanie na które będziemy się starali o 
dofinansowanie. Tam tak jak Państwo wiecie ten fragment drogi około 900 metrów, od 
Dzięcieli jest asfalt, w Kamieniu jest asfalt, a po środku jest taki odcinek żwirowy i na 
dodatek z takimi bardzo nieprzyjemnymi zakrętami, gdzie prawdopodobnie raz w 
tygodniu ktoś ma problemy na tym zakręcie. W związku z tym ta przebudowa 
wiązałaby się też z poprawą bezpieczeństwa, czyli wyprostowywaniu na ile by się dało 
tych zakrętów; 

2) przebudowa drogi gminnej nr 107683B w miejscowości Kamień-Rupie do drogi 
powiatowej nr 2074B o długości około 950m – to jest droga powiatowa z Bryk do 
Kamienia. Taki plan mamy, natomiast czy dojdzie do skutku to jeszcze nie wiemy, 
ponieważ są tam jakieś protesty mieszkańców, że nie wszyscy się zgadzają z 
przebiegiem tej drogi; 

3) zmiana pokrycia dachowego z eternitu (azbest) na blachę w Remizie OSP Kamień. 
Tam jest remiza pokryta eternitem, tak więc czas najwyższy zmienić. Miejscowość 
bardzo dużo zrobiła we własnym zakresie. Zostały położone płytki w środku, zrobione 
ogrzewanie kominkiem, natomiast ten dach to jest już większa inwestycja i będziemy 
chcieli pozyskać na to środki; 

4) budowa placu zabaw dla najmłodszych mieszkańców wsi;  
5) budowa chodnika przy drodze prowadzącej przez wieś; 
6) zagospodarowanie zbiornika wodnego dla potrzeb rekreacji wraz z drogą dojazdową – 

jest tam taka działka będąca własnością gminy 1,5 ha chyba ma, takie wyrobisko po 
żwirowni i zagospodarowanie tej działki. My byśmy chcieli żeby to się przekształciło w 
działkę inwestycyjną jeśli będą pomysły, a jeśli nie to po prostu miejsce rekreacyjne.” 

Radni w tym temacie nie zabrali głosu. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 
sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowości Kamień-Rupie. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr XII/91/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.17. Wiceprzewodnicząca Rady Pani Danuta Pawłowska zapoznała z pismem, które 
wpłynęło do Przewodniczącego Rady od Zarządu Gminnego Ochotniczych Straży Pożarnych 
w Szepietowie w sprawie podwyższenia ekwiwalentu za udział w akcjach. 

(pismo dołączone do protokołu) 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że poprzednia uchwała, która określała 

wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach była z 2008 r. a 
ekwiwalent wnosił 12 zł za 1 godzinę działaniach ratowniczych i 5 złotych za szkolenie. 
Natomiast teraz w projekcie uchwały proponuje się 16 zł za godzinę działania ratowniczego i 
8 zł za szkolenie. 



  
W dyskusji zabrali głos: 

- Radny Henryk Stypułkowski zwrócił się z pytaniem, czy można wiedzieć ile rocznie 
przeznaczaliśmy na te działania ratownicze? 

- Skarbnik stwierdziła, że teraz nie jest wstanie odpowiedzieć. Na straże ogólnie 
zaplanowano 140.000 zł - na utrzymanie jednostek, natomiast w ubiegłym roku 
zaplanowano pierwotnie 133.000 zł, a wydane było ponad 150.000 zł.  

- Radny Jan Ołdakowski zwrócił się z pytaniem, czy te stawki są netto, czy brutto? 

- Skarbnik poinformowała, że brutto, ale tutaj nie ma podatku, nie ma potrąceń. 

- Ewa Bartłomiejczuk – pracownik UM poinformowała, że w innych gminach z naszego 
powiatu są rzeczywiście wyższe te ekwiwalenty i wynoszą 16 zł, 18 zł za godzinę a nawet 
25 zł. 

- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury ... – Pani Renata Sosnowska poinformowała, że 
Komisja zaproponowała takie same stawki jakie obowiązują w Czyżewie, czyli 16 zł za 
godzinę działania ratowniczego i 8 zł za szkolenia. 

- Radna Danuta Pawłowska poinformowała, że Komisja tak ustaliła, że pieniądze na 
wypłatę tego ekwiwalentu mają być w ramach tych środków zaplanowanych na 
utrzymanie jednostek. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały 
sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniach.  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto. 

(uchwała Nr XII/92/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.18. Z projektem planu pracy Rady Miejskiej w Szepietowie na 2016 r. zapoznała Ewa 
Bartłomiejczuk – pracownik UM. 
Radni nie zabrali głosu w tym temacie. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 
sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Szepietowie na 2016 r. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr XII/93/16 dołączona do protokołu) 
 

Ad.19. Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczących Komisji o zapoznanie z 
projektami planów pracy komisji. 

- Przewodnicząca Komisji Pani Renata Sosnowska zapoznała z projektem planu pracy 
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego. 

- Przewodniczący Komisji Pan Andrzej Szymoniak zapoznał z projektem planu pracy 
Komisji Rewizyjnej, 

- Przewodniczący Komisji Pan Jan Ołdakowski zapoznał z projektem planu pracy 
Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Sławomir Niemyjski zapoznał z projektem uchwały w 
sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Szepietowie  na 2016 r. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 14 radnych, w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 



Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr XII/94/16 dołączona do protokołu) 

 

Ad.20.  Odpowiedzi na interpelacje nie było.  
 

Ad.21.  Wolne wnioski i zapytanie. W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

- Radny Andrzej Szymoniak stwierdził, że „chciałbym się podzielić taką dygresja, jest zima, 
każdy jeździ i są różne te drogi gminne, powiatowe. Chciałbym zwrócić uwagę dla 
Burmistrza aby może wpłynął na powiat, wysłać jakąś petycje, żeby powiat troszeczkę 
więcej zaczął dbać o te nasze drogi. W  tym roku nie trzeba odśnieżać, wiatr nie wieje, 
chodzi o te śliskie drogi. Ja mieszkam w Wojnach, jest tam te skrzyżowanie jedno, w 
Izdebniku są zakręty, czy dojazd, w tych zakrętach jest tragedia. Przez ten okres co tak 
było ślisko, to przyjechali raz jeden panowie i skrzyżowanie troszkę posypali. Nie wiem, 
czy jako radny zgłosić się do powiatu, czy Pan Burmistrz wystąpi. Koszty są na pewno. 
Druga sprawa to, co wcześniej radny poruszał to te przystanki. Sytuacja z tymi 
przystankami jest taka – ja nie wiem kto to robi, na pewno młodzież, bo starsze osoby 
tego nie robią, czy to miejscowa, czy przyjezdna. U nas też jest przystanek, który stoi 
naprzeciwko remizy i jest na nim ładny napis Sparta .... . młodzież się chwali z gimnazjum, 
że to tam namalowali. Sami niszczą a potem się dziwią, że zdewastowane.” 

- Z-ca Burmistrza poinformował, że odnośnie tej drogi rozmawiano z radnym powiatowym 
na ten temat i ma interweniować w tej sprawie, bo tam i Pani Dyrektor ze szkoły w 
Wojnach interweniowała. 

- Sołtys wsi Plewki Pan Jerzy Włostowski stwierdził, że „my sołtysi już tyle lat nie mieliśmy 
żadnej podwyżki za zbieranie podatków. Sołtysi pisali jakieś podanie, ale na razie nie 
mamy żadnego odzewu. Aby zebrać i aby to wszystko grało to trzeba trochę czasu 
poświęcić i chciałbym jakiejś odpowiedzi.”  

- Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że zostało to zapisane i na komisjach zostanie 
to poruszone. 

- Sołtys wsi Plewki Pan Jerzy Włostowski stwierdził, że jest też problem, że sołtysi jak 
wpłacają zebrany podatek muszą stać w kolejkach w naszym banku, dobrze byłoby aby 
byli zławiani bez kolejki. 

 

Ad.22.  Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Wiceprzewodniczący Rady zamknął obrady XII Sesji VII kadencji Rady Miejskiej 
w Szepietowie.  

 Wiceprzewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zaprosił na kolejną 
sesję. 

 
Na tym protokół zakończono. 
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